
                                                                                                  

   

  
   
  

 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde 
  
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of 
commissievergadering 
 
C. Technische vragen  

 
 

Categorie: A 
 
Onderwerp: Raadsvoorstel Z/21/384973 ODRA 
 
Naam en fractie: Twan Vreman / Wim Snelders VVD Zevenaar 
 
Datum indienen: 05 mei 2021 
 
Afdeling: ……….. (door organisatie in te vullen) 
 
Contactpersoon: …………… (door organisatie in te vullen) 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Raadsvoorstel Z/21/384973  
 
 
 
Vraag/Vragen: 
 

1. In de samenvatting van het raadsvoorstel ODRA wordt gesproken over het batig saldo te 
doteren aan een nieuw te vormen fonds ! 
 
Wat is het doel van dit nieuw te vormen fonds ? 
Waar wordt dit nieuw te vormen fonds voor ingezet ? 
Hoe staan de overige deelnemende partijen hier tegen over ? 
 
Antwoord: 
Het batig saldo vanuit de jaarrekening 2020 zou ingezet kunnen worden voor een 
innovatiebudget 2021.  
Dit budget is gericht op nieuwe initiatieven en ontwikkelingen op het gebied van milieu.  
Het oppakken van nieuwe ontwikkelingen is met zo’n budget in eerste instantie vaak 
verkennend en kan uiteindelijk tot een programma of project in de begroting leiden. 
Bij de partners van de ODRA bestaat verdeeldheid over de besteding van het batig saldo 
uit de jaarrekening 2020.  
Het algemeen bestuur van de ODRA heeft daarom besloten dat de besteding van dit 
batige saldo in de komende begrotingswijziging 2021 wordt opgenomen zodat 



                                                                                                  

   

gemeenteraden over de aanwending van het batige saldo hun zienswijze kunnen 
indienen. 
Deze begrotingswijziging zal naar verwachting in juli 2021 worden aangeboden. 
 

2. U geeft aan het vormen en in stand houden van bestemmingsreserves is niet wenselijk en  
overeenkomstig de nota verbonden partijen Zevenaar 2019 dient geen verdere 
reservevorming plaats te vinden binnen een gemeenschappelijke regeling ! 
 
Bent U het er niet mee eens dat het bedrag 106.800,- Euro voor dit nieuw te vormen 
fonds moet terugvloeien naar de gemeentes ?  
 
Antwoord: 
De gemeente Zevenaar is samen met enkele andere partners van de ODRA geen 
voorstander van het vormen van een nieuw bestemmingsfonds en is van mening dat het 
batige saldo gerestitueerd zou moeten worden naar de partners van de ODRA. 
Overeenkomstig onze Nota verbonden partijen Zevenaar 2019 dienen geen verdere 
reservevormingen plaats te vinden bij een gemeenschappelijke regeling en dienen 
positieve jaarresultaten terug te vloeien naar de deelnemende gemeenten.  
Tegen het vormen en in stand houden van bestemmingsreserves in de begroting wordt 
daarom ook een zienswijze ingediend. 

 
 
 
 


